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Zápisnica 

Mimoriadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

15. apríla 2025 

Rokovacia miestnosť rektora TU 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity 

3. Návrh Rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu na súčasti TU na rok 2025 

4. Návrh Dodatku č. 1 k Vyhláške rektora č. 14/2021 o pravidlách hospodárenia 

5. Rozličné 

 

Bod 1 

  

Mimoriadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR TU“) 

otvoril a viedol prof. ThLic. Miloš Lichner, D.Th., rektor Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len 

„rektor univerzity“). Privítal prítomných členov KR TU. Následne oboznámil prítomných s 

navrhnutým programom, pričom členovia KR TU súhlasili s jeho podobou.  

 

Bod 2 

 

V rámci druhého bodu rokovania rektor univerzity uviedol, že vzhľadom na to, že ide 

o mimoriadne rokovanie, prioritou je prerokovanie návrhu rozpisu dotácie, preto bude o aktuálnych 

záležitostiach informovať na najbližšom riadnom rokovaní KR TU.  

 

Bod 3 

 

Kvestorka univerzity v rámci ďalšieho bodu rokovania podrobne oboznámila prítomných 

s predloženým návrhom rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu na jednotlivé súčasti univerzity.  

V úvode pripomenula, že Metodika rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu na súčasti TU na 

rok 2025 bola schválená členmi KR TU v rámci realizovaného korešpondenčného hlasovania, 

následne bude metodika aj s konkrétnym návrhom rozpisu dotácie predmetom rokovania AS TU 

a SR TU. Predložený rozpis dotácie poskytnutej v rámci uzavretej dotačnej zmluvy obsahuje tri 

prílohy – sumárnu tabuľku, rozpis na fakultatívne fondy a prevádzku univerzity a rozpis na mzdy 

a odvody na jednotlivé súčasti TU. 

Následne prešlo KR TU k prerokovaniu návrhu rozpisu na tovary a služby v rámci 

jednotlivých fondov. Uviedla, že návrh bol zostavený štandardne ako v predošlých obdobiach, 

vychádzal najmä z čerpania z minulého roka a z požiadaviek jednotlivých pracovísk.  

V rámci otvorenej diskusie požiadala dekanka PF TU o objasnenie výšky prostriedkov 

navrhnutých na zabezpečenie magisterských promócií, propagáciu v rámci marketingovej 

stratégie, výmenu počítačov na RTU a inzerciu voľných pracovných miest. Po objasnení otázok 

zo strany kvestorky TU, dekanka uvedené akceptovala a žiadna z položiek nebola zmenená.  

Ďalej sa v rámci rozpravy dekanka PdF TU zaujímala o prostriedky vyčlenené na mzdy 

v rámci fondu na podporu študentov a takisto o dôvod výšky sumy na obnovu Centra podpory 

študentov, čo jej zdôvodnila prorektorka pre vzdelávanie, pričom prostriedky na mzdy v rámci tzv. 

študentského fondu boli presunuté do tovarov a služieb.  

Dekan FF TU požiadal v rámci fondu vydavateľstva o vysvetlenie položky v mzdách 

určenú na udelenie odmien za článok publikovaný prispievateľmi v univerzitnom časopise. 

Prorektorka pre vedu položku objasnila, avšak po argumentácii zo strany dekanov fakúlt a na 

základe konsenzu súhlasila s presunom prostriedkov do edičného plánu.  

Po ukončení diskusie dal rektor univerzity hlasovať a KR TU prijalo nasledovné uznesenie:  
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UZNESENIE KR TU M/1-15042025  

KR TU schvaľuje návrh rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu na tovary a služby  na rok 2025 

v znení akceptovaných pripomienok.  

 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené jednomyseľne. 

 

Následne sa KR TU zaoberalo návrhom rozdelenia dotácie na mzdy na jednotlivé súčasti. 

Kvestorka univerzity uviedla, že predložený návrh je prerokovaný v rámci stretnutia dekanov fakúlt 

s rektorom univerzity. Podrobne priblížila podstatné zmeny v porovnaní so spôsobom rozdelenia 

dotácie v minulých rokoch. Informovala o dvoch zásadných zmenách v novom rozdelení dotácie 

zo štátneho rozpočtu na súčasti TU: externé zdroje vstupujú do rozdelenia iba pri súčastiach, na 

ktoré sa prispieva a v spôsobe prispievania na súčasti, ktoré to potrebujú sa mení ukazovateľ 

prispievania, v minulosti to bol percentuálny podiel na výkone súčastí vo vzdelávaní a novom 

rozdelení dotácie sa použilo percento zostatku na dotácii (dotácia podľa výkonu súčasti mínus 

plánovaná mzdová potreba súčasti na rok 2025).  

Zároveň pripomenula, že navrhovaná metodika rozdelenia dotácie  vznikla v spolupráci 

s tajomníčkami fakúlt v nadväznosti na požiadavku dekanov fakúlt na zmenu  pravidiel 

hospodárenia.  

Ďalej kvestorka univerzity informovala o požiadavke dekana FZSP o predloženie 

informácie o plnení úväzkov a počtu hodín podľa kategórií zamestnancov na jednotlivých 

fakultách, ktorú dekanom fakúlt preposlala pred rokovaním o metodike rozdelenia dotácie zo ŠR 

na súčasti TU na rok 2025.  Dekan  FZSP poslal informáciu za fakultu všetkým členom KR TU 

písomne, ostatné fakulty prezentovali požadované informácie priamo na zasadnutí.  

Rektor univerzity doplnil, že v súvislosti s metodikou rozdelenia dotácie bola riešená 

problematika vysokého počtu neobsadených tabuľkových pracovných miest, pričom je potrebné 

podstatné znížiť ich počet, v resp. ich zrušiť, vzhľadom na to, že spôsobujú navyšovanie mzdových 

potrieb niektorých súčastí TU. Zároveň dal do pozornosti, že zrušenie neobsadených miest bolo 

schválené všetkými dekanmi fakúlt na zasadnutí dekanov fakúlt s rektorom pri rokovaní o novej 

metodike rozpisu dotácie zo ŠR na súčasti TU. Cieľom tohto rozhodnutia je aj zreálnenie mzdových 

potrieb súčastí TU, aby sa pri príprave rozpočtu v budúcnosti vychádzalo z reálnych informácií 

a podkladov.  

Následne po ukončení diskusie, ktorá odznela dal rektor hlasovať o návrhu nasledovného 

uznesenia:  

 

UZNESENIE KR TU M/2-15042025 

KR TU schvaľuje návrh rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu na mzdy na jednotlivé súčasti 

na rok 2025.  

 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za: 9 

proti: 1  

zdržal sa: 1 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 

Bod 4 

 

V ďalšom bode programu kvestorka univerzity zdôvodnila predložený návrh Dodatku č. 1 

k Vyhláške rektora č. 14/2021 o pravidlách hospodárenia. Ako uviedla, dodatkom sa rušia 

ustanovenia o spôsobe rozdeľovania dotácie na tovary a služby a na mzdy, ktoré sú už zakotvené 

v metodike rozpisu dotácie, ktorej tvorbu a zverejňovanie ukladá novela zákona o vysokých 

školách. Zároveň sa dopĺňa ustanovenie o tvorbe a fungovaní fondu na podporu študentov. 

Doplnila, že predložený návrh bol formálne upravený a predložený opätovne po pripomienkach 

dekana TF TU, ktoré akceptovala.  
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Dekanka PF TU k návrhu predložila pripomienku, že je potrebné aktualizovať legislatívu, 

na ktorú sa odvolávajú ustanovenia v dodatku predmetnej vyhlášky. Kvestorka univerzity si 

pripomienku osvojila a KR TU prešlo k hlasovaniu o návrhu uznesenia:  

 

UZNESENIE KR TU-M/3-15042025 

KR TU schvaľuje dodatok č. 1 k Vyhláške rektora č. 14/2021 o pravidlách hospodárenia 

Trnavskej univerzity v Trnave.  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za: 9 

proti: 1 

zdržal sa: 1 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 

Bod 5 

 

V rámci posledného bodu rokovania rektor univerzity informoval, že na základe 

konsenzuálneho rozhodnutia KR TU sa realizuje príprava výročného 20. ročníka plesu TU. Zároveň 

oboznámil prítomných, že komunikoval pani rektorke UCM stanovisko univerzity k príprave 

spoločného plesu trnavských univerzít, do ktorého sa TU nebude zapájať.   

Kvestorka univerzity v rámci bodu Rozličné informovala, že dňa 28.4.2025 začnú 

rekonštrukčné práce na chodníkoch susediacich s parkoviskom na Pekárskej ulici v Trnave, čiže 

bude obmedzené využitie parkoviska pre zamestnancov. Dekanka PdF TU v tejto súvislosti navrhla 

vyvolať rokovania s Mestom za účelom kompenzácie parkovania.   

Ďalej informovala o problematike valorizácie. Podľa schváleného zámeru sa v máji 2025 

bude realizovať vyplatenie jednorazovej odmeny vo výške 800 € a platy pedagogických 

a nepedagogických zamestnancov sa zvýšia o 7 % od 1. septembra 2025. Na základe avizovaných 

informácií zo strany ministerstva budú jednorazové odmeny pokryté zo strany ministerstva, avšak 

pokrytie valorizácie od septembra tohto roku bude v réžii samotných univerzít.  

Prorektorka pre vzdelávanie, prof. Olšovská ďalej otvorila problematiku nedostatku 

finančných prostriedkov vo fonde na motivačné štipendiá, ktoré sú vyplácané do konca júna za 

výnimočné študijné výsledky. Požiadala členov KR TU o spoluprácu pri riešení. Na základe 

záverov diskusie sa konsenzuálne uzniesli na presunutí zostatkov z externého školného do tohto 

fondu, pričom rektor univerzity dal o tomto návrhu hlasovať:  

 

UZNESENIE KR TU M/4-15042025 

KR TU schvaľuje návrh na presun prostriedkov z externého školného vo výške 30.000 € do 

fondu motivačných štipendií.  

 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené jednomyseľne. 

 

Na záver poverený rektor univerzity poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil. 

 

Trnava, 15. 4. 2025 

 

Schválil: prof. ThLic. Miloš Lichner, D.Th. 

        rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

 

Zapísala: Ing. Lívia Jánošková 


